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Beste verzorger(s),  14 juli 2021  
De laatste nieuwsbrief van dit schooljaar ……. met een  nieuwe vlinder……. 
Bij de verschillende disciplines is veel informatie terug te vinden, waarbij ik moest oppassen voor 
dubbele informatie (is niet altijd gelukt). Het was een pittig en enerverend jaar, waar kinderen, 
ouders en leerkrachten zich naar beste kunnen doorheen hebben geslagen. 
 
Nog een hartelijk dank voor alle vrijwilligers die het afgelopen jaar hebben geholpen. 
Daarbij wil ik kort stilstaan bij de volgende personen die jarenlang de OV en de MR hebben versterkt: 
Vivian, Joost, Hiroshi en Chantal van de OV, Mayte van de MR: hartstikke bedankt voor jullie inzet en 
bijdragen! 
 
Een heel fijne vakantie, vriendelijke groet Toy Hertogh  
  

 
Achtergrondinformatie 

Distelvlinderfeest 
Dit wordt uitvoerig beschreven in het stuk van de OV. 
Visietraject, Professor Pats Boem en het nieuwe beeldmerk: 
Tijdens het Vlinderfeest kwam de enig echte professor Pats Boem om de school een nieuw 
beeldmerk te geven. Dit beeldmerk gaan we vaker terugzien en is een uitvloeisel van het visietraject 
wat we dit jaar op school met kinderen, leerkrachten en ouders doorlopen hebben. De regenboog 
staat voor het welkom zijn bij ons op school, en dat je mag zijn/worden wie je bent. Op de website 
staan de aangepaste missie, onze kernkwaliteiten, ambities en kernwaarden.  
Musical groep 8 
Aangezien de gehele planning voor het filmen al gemaakt was, hebben de kinderen ervoor gekozen 
om het plan uit te voeren zoals op voorhand bedacht. De musical is gefilmd, en werd uiteindelijk ook 
aan de ouders vertoond na een spectaculaire entree van alle spelers in chique outfit met dito 
vervoersmiddel; de PC Hooftstraat zou er jaloers op zijn geweest! 
Corona…..laatste stuiptrekkingen? 
Misschien ook wel niet; op dit moment huist het virus flink rond in de “nog-niet-gevaccineerde-
categorieën”. Bijgaand de laatste brief van de GGD waarin volledig gevaccineerden als “immuun” 
worden betiteld. Het laatste bericht een Coronabericht……een toepasselijk einde voor dit jaar. 
 

 
Bericht van de Leerlingenraad Wat hebben we bereikt? 



 

   
 

Ook de leerlingenraad gaat straks met vakantie maar in de voorlaatste schoolweek hadden we de 4e 

vergadering. In de afgelopen periode hebben we onder schooltijd voornamelijk via Teams vergaderd 

maar aan het einde van het schooljaar ook live. 

De punten van de verkiezingsprogramma’s waar verschillende raadsleden op gekozen zijn, zijn nog 
niet verwezenlijkt. Want het valt nog niet mee om dergelijke punten om te zetten in volledige 
voorstellen die tot actie of besluiten kunnen leiden. Iets waar we volgend schooljaar direct weer mee 
verder gaan.  
Het overleg van de raadsleden met hun fractie en de achterban heeft een bijzonder positief aandeel 
geleverd in een uitvraag die de LLN-raad heeft gekregen van Toy. 
De kinderen hebben meegedacht met de uitkomsten van het visietraject wat de school dit jaar is 
doorlopen, waarbij zij zich hebben beziggehouden met de kernwaarden: 
Zijn wij het eens met die kernwaarden? 
Wat verstaan wíj onder die kernwaarden? 
En wat vinden we dan belangrijkste uitleg van die kernwaarden? 
De uitkomsten hiervan worden geplaatst op de website geplaatst. 
 
In de laatste vergadering hebben we afscheid genomen van Marijn en Emir, de raadsleden uit groep 
8, die aan het einde van dit schooljaar ons gaan verlaten. Zij werden hartelijk bedankt voor hun inzet 
en deelname.  
Alle zittende leden schuiven na de zomervakantie een groep door en zijn in de tweede schoolweek in 
september weer actief. De leden van groep 6, na de vakantie groep 7, zullen de taak voorzitter en 
notulant, op zich nemen.  
Naast het overleg met de achterban in de eigen klassen wordt er ook overleg gepleegd met de 
klassen die niet vertegenwoordigd zijn in de LLN-Raad. De raad bestaat dan uit de huidige verkozen 
leerlingen van de groepen 6,7 en 8.  Wanneer de nieuwe verkiezingen, na de kerstvakantie, 
plaatsvinden is ook groep 5 weer vertegenwoordigd.  
Fijne vakantie en tot september.  
 

 
Bericht van de Distelvlinder Feestcommissie: Terugblik op een zonnig Vlinderfeest 
We hebben er lang op gewacht, maar vorige week vrijdag konden we eindelijk weer een feest met 

zijn allen vieren: het Vlinderfeest. Nog niet helemaal in de eigenlijke vorm, zonder ouders en tijdens 

schooltijd, maar wat hebben we ervan genoten! 

De dag stond geheel in het teken van Techniek, waar we volgend jaar als school volop mee aan de 

slag gaan. Tijdens de opening kregen we bezoek van professor Patsboem en zijn assistente, een 

professor die ons in de afgelopen week al eerder bezocht en kennis liet maken met zijn bijzondere, 

maar ietwat bizarre uitvindingen. Want wat dachten wij van gouden wc-papier of auto’s die zingen of 

een zoetwaterslee? Kon de professor ook een enorme vlinder voor onze school tevoorschijn toveren, 

was onze vraag. Want dan zou onze school pas echt zichtbaar zijn in onze wijk. Met allerlei kleuren 

vloeistoffen in buisjes en erlenmeyers ging hij aan de slag. Toen het begon te roken en knallen kreeg 

hij het uiteindelijk dan toch voor elkaar. Op het raam van onze teamkamer verscheen een enorme, 

gekleurde regenboogvlinder. Na de vakantie kunnen jullie deze vlinder en nog vele andere vlinders 

op meerdere ramen van onze school bewonderen.  



 

   
 

Ook was er deze dag volop aandacht voor de musicalfilm van groep 8: Hotel te koop! Tijdens de 

opening zongen de leerlingen twee swingende liedjes. Alle groepen keken de film vervolgens in de 

klas. Onze complimenten voor deze bijzondere film, waaraan de kinderen samen met meester 

Laurens met zoveel enthousiasme gewerkt hebben.  

Er was een enorme opblaasstormbaan, waar de kinderen geen genoeg van kregen. Verder waren er 

spellen over het hele plein. Zeepbellen blazen in allerlei vormen en maten, een spiraal, 

bamboebouwen, ruimte hockey en nog veel meer. Als lunch was er friet, met een ijsje van een echte 

ijscokar toe. Dat was smullen! 

We sloten de dag af met een enorm applaus voor onze groep 8. Ze verwenden ons nog met een 

toegift en de juffen en meesters zongen de schoolverlaters toe met een lied op de wijs van ‘Hoe het 

danst’ van Davina Michelle en Marco Borsato. In polonaise liep groep 8 nog één maal langs de 

groepen. Het was echt hun feestje! 

We hebben een fijne dag met elkaar beleefd. Hopelijk kunnen we volgend jaar ook de ouders weer 

op de avond verwelkomen. Wij bedanken de ouders van de OV, voor het aanbieden van alle spellen 

en lekkernijen. Speciale dank gaan naar professor Patsboem en zijn assistente (Mijke en Ronald 

Jacobi). 

  
Bericht van de MR: NPO-gelden en informatie avond 

Tijdens de laatste MR vergadering van dit jaar hebben we veel onderwerpen besproken. Zo hebben 
we het gehad over de besteding van de NPO gelden, het extra budget wat door de overheid is 
vrijgemaakt voor het onderwijs na de Coronacrisis. Als MR hebben we aangegeven dat we het geld 
graag gebruiken voor structurele oplossingen in plaats van eenmalige extra’s. Toy heeft ons 
meegenomen in zijn plan voor het inzetten van het geld. De MR is  hier zeer tevreden mee. Onder 
andere is het plan om vanaf volgend schooljaar op een meer doelgerichte manier te gaan werken, en 
er wordt gestart met een nieuwe reken- en Engelse methode. Om dit allemaal te implementeren is 
gezocht naar extra ondersteuning. Passend bij de school is er gekozen voor vakleerkrachten voor 
drama en dans; er wordt geprobeerd deze leerkrachten zo spoedig mogelijk aan te trekken. 
Daarnaast hebben we het vakantierooster en de studiedagen voor volgend jaar besproken en 
goedgekeurd. 
Tot slot hebben we stilgestaan bij het advies wat de oudergeleding van de MR heeft geschreven voor 
de informatieavond in september. Omdat het al lang geleden is dat we als ouders met elkaar op 
school zijn geweest hebben zij gekeken naar hoe deze avond nog informatiever en relevanter kan 
zijn. De MR heeft dit advies overgenomen en gaat nu met het docententeam bekijken hoe zij hier 
invulling aan kunnen geven. 
Tijdens het eerste MR overleg van het nieuwe schooljaar zullen we het MR jaarplan opstellen waarin 
onder andere staat wanneer we vergaderen, welke onderwerpen we behandelen en welke 
werkgroepen we zullen starten. Zodra dit jaarplan er is zullen we deze met jullie delen. 
Voor nu voor iedereen alvast een heel fijne zomervakantie gewenst! 
 

  



 

   
 

Bericht 1 van de OV: Afscheid, welkom en vacature 

Met het afscheid van deze groep 8 vertrekt ook één van onze langst zittende OV-ouders, Vivian. 

Vivian zit al zo lang bij de OV dat niemand meer weet wanneer ze is begonnen. Ze is een drijvende 

kracht geweest achter heel veel Sinterklaas-, Kerst-, Vlinderfeesten en nog veel meer. Vivian, 

ontzettend bedankt voor je jarenlange inzet en enthousiasme!  

Naast Vivian vertrekken ook Hiroshi, Chantall en penningmeester Joost dit jaar uit de OV. Ook jullie 

willen we enorm bedanken voor alles wat jullie voor de OV hebben gedaan in de afgelopen jaren. 

Gelukkig is de OV ook versterkt met vers bloed en verwelkomen we dit jaar Jessica, Else en nieuwe 

penningmeester Mijke. Jullie hebben al warmgedraaid dit Vlinderfeest en hopelijk kunnen we 

komend schooljaar weer meer gaan organiseren. 

Door alle wisselingen zoeken we voor komend schooljaar nog 2 bestuursleden. Wil je meehelpen met 

het organiseren van activiteiten op school? Laat het ons weten via: ov.distelvlinder@opo-r.nl 

Bericht 2 van de OV: Vlinderfeest 

De kinderen keken er al dagen naar uit en afgelopen vrijdag was het dan eindelijk zover: Het 

Vlinderfeest! Mijn oudste kinderen uit groep 7 & 4 vertelden aan hun broertje uit groep 1 dat het 

zeker weten een hele leuke dag zou gaan worden. Onze kleuter had er zin in maar vond het ook wel 

een beetje spannend, voor hem was het nog nieuw, wat zou er allemaal gaan gebeuren? ‘Mama: we 

hoeven geen boterhammen mee!’ dat had hij alvast goed onthouden!   

(Voor de ouders waarvan de kinderen na september 2019 op school zijn gekomen, het Vlinderfeest is 

het eindfeest waarbij de Oudervereniging samen met een heleboel leerkrachten en hulpouders zorgt 

voor hapjes, drankjes, sport, spel en muziek. De kinderen komen dan in de avond naar school samen 

met hun familie. Vanwege Corona kon het feest in die vorm niet doorgaan en hebben de leerkrachten 

vorig jaar gezorgd voor een sport en spel feest op school. Ook dit jaar was er een alternatief 

programma waarbij de OV-ouders weer konden meehelpen met de activiteiten) 

Het weer was gelukkig fantastisch (dat is andere jaren wel eens anders geweest      ) en de hele 

school verzamelde zich op het schoolplein voor de opening van het feest. Groep 8 werd spectaculair 

geïntroduceerd door meester Laurens en gaf een optreden met liedjes uit de eindmusical, onder luid 

applaus van de andere leerlingen, dat begon al goed. Het thema van het Vlinderfeest was dit jaar 

Techniek, er was zelfs een échte professor aanwezig. Professor Patsboem en zijn assistente voeren 

live op het podium een indrukwekkend wetenschappelijk experiment uit, allerlei geleurde 

reageerbuisjes werden met elkaar gemengd totdat er een groot rookgordijn vrij kwam. 
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Toen de rook was opgetrokken zagen we boven het podium op de grote ramen een hele grote bonte 

vlinder staan, nu is ook voor de buurt goed zichtbaar dat wij niet voor niets de Distelvlinder heten! 



 

   
 

 

Na de opening gingen de klassen om beurten het plein op, of in de klas de video van de groep 8 

musical kijken. (Normaal kijkt de school gezamenlijk naar het liveoptreden van groep 8, maar 

vanwege Corona is er voor een video alternatief gekozen.)  

Als eerste mochten de kleuters het plein op, de Diamantflappers en de Regenboogwappers werden 

gekoppeld aan de grote kinderen van groep 8. De Diamantflappers werden door de ene helft van 

groep 8 meegenomen naar de diverse spelletjes aan de ene kant van het plein. Het thema techniek 

was herkenbaar in de verschillende activiteiten, er waren magneetspelletjes, een zenuwspiraal, en 

heel veel bellenblaas voor het maken van enorm grote zeepbellen, of juist hele kleine.  

 



 

   
 

 

De kleuters genoten hier enorm van, en het was zó leuk om te zien hoe de groep 8 kinderen zich over 

de kleintjes ontfermden. De OV-ouders waren 7 vrouw sterk aanwezig, maar hier waren wij totaal 

niet nodig, groep 8 had het helemaal onder controle       

Aan de andere kant van plein storten de Regenboogwappers zich vol overgave op de stormbaan. En 

dat was me er eentje hoor, 34 meter lang, daar waren de kleuters wel even zoet mee. De andere 

helft van groep 8 had zich strategisch verdeeld over de baan, om de kleuters er doorheen te loodsen 

en over de diverse obstakels te helpen.  

 

 

Allemaal blije koppies kwamen er aan de ene kant uit gerold, om gauw weer naar het begin te 

rennen: Nog een keer! 



 

   
 

 

Uiteraard werd er halverwege gewisseld zodat alle kinderen alle onderdelen konden doen.  

Hierna kwamen steeds met 2 groepen de andere klassen naar buiten. Nu werden ook de wat 

moeilijkere spelletjes gedaan, er waren stokken en elastieken om eigen bouwwerken mee te maken, 

éénwielfietsen, een reuzebal, en nog steeds héél véél bellenblaas. Het tempo op het springkussen 

ging per klas omhoog        Groep 8 nam even welverdiende rust, dus de OV en de leerkrachten 

konden de begeleiding overnemen.  

 

De ochtend vloog om en toen was het alweer tijd voor de lunch, géén boterhammen vandaag! De 

kinderen kregen in de klassen een bakje friet uitgedeeld, en als klap op de vuurpijl kwam Wilco´s 

ijskar langs en mochten alle kinderen een lekker ijsje komen halen, dat was smullen. 



 

   
 

 

Toen de buikjes gevuld waren kwam het einde alweer in zicht. Het einde van een superleuke dag én 

het einde van de basisschooltijd van onze groep 8. Bij de afsluiting op het plein traden zij nog een 

keer op met een musicallied én het afscheidslied voor een enthousiast publiek. 

 

Daarna werden ze toegezongen door alle leraren, een muzikaal afscheid waarbij niet iedereen 

(waaronder deze moeder) het droog hield. Ze kregen een enorm applaus van alle andere leerlingen 

en leraren en gingen vervolgens in de polonaise het plein over.       

Het was een enorm leuke dag, hopelijk kunnen we hem volgend jaar weer samen met alle ouders 

vieren. Mijn kids hebben in ieder geval genoten, en mijn kleine kleutertje vroeg aan het eind: ‘Mama, 

wanneer is het weer Vlinderfeest? Van mij mag dat wel elke dag!’ Gelukkig heeft hij er nog een 

heleboel voor de boeg. 



 

   
 

Namens de OV wensen we jullie allemaal een hele fijne zomervakantie en tot volgend jaar! Groetjes, 

Ester Moeder van Suus (groep 7), Mats (groep 4) en Jonas (groep 1DF) en OV secretaris. 

 

 


